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La Vall d’Aro En Comú
Ara més que mai, totes i tots sumem 

Estem davant d’un nou repte com a societat, i 
hem d’extreure el més positiu d’aquests mesos 
de pandèmia, que ens han servit per cohesionar, 
atendre i solucionar problemàtiques creades i so-
brevingudes d’un estat d’excepció que mai abans 
s’havia viscut a nivell global, ni municipal. Els es-
forços econòmics i humans s’han anat adaptant a 
les necessitats, i a nivell local s’han programat de 
forma extraordinària més de 50 projectes amb una 
dotació d’1 milió d’euros. Com a part de l’Equip de 
Govern acceptem i mantenim el repte amb un des-
plegament de projectes i accions que suposaran 
un pas endavant en els propers mesos.

L’ampliació i renovació de la Casa Lila serà un salt 
de qualitat per als programes lúdics i pedagògics 
dels propers anys per als nostres infants, gràcies al 
fet de poder disposar de dos espais diferenciats i 
adaptats, sempre amb interacció amb els centres 
escolars i les Unitats de l’Àrea d’Atenció a les Per-
sones, per mantenir el segell de qualitat i de servei 
que ens caracteritza.

La Unitat de Joventut treballa amb la formació 
com a element fonamental per a la inserció laboral 
i ha incorporat el perfil de Jardineria en el projec-
te PQPI; sense oblidar la participació activa dels 
joves en les activitats municipals o el treball de se-
guiment i acompanyament de la Unitat a l’institut, 
com a referent en les diverses necessitats i proble-
màtiques detectades.

La Unitat d’Esports reprèn la dinamització escolar 
amb l’ampliació de projectes en tots els centres i 
alhora desenvolupa una aposta clara per a la pro-
moció turística i esportiva com a complementant 
de l’oferta local amb l’objectiu de desestacionalit-
zar la temporada (triatló, campionats de gimnàstica 
rítmica, ITF de tennis, corfbol, bàdminton, balls es-
portius, curses d’orientació o BTT). Tots aquests, i 
molts més, són els projectes que estem treballant 
per iniciar EL REPTE de la mà dels GRANS profes-
sionals que ens acompanyen en totes i cadascuna 
de les Unitats del nostre Ajuntament.
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Regidor no adscrit 
José Luís Villa

En el Ple Municipal de 19 de setembre de 2019 
vaig comunicar que m’he donat de baixa del partit 
polític de Ciutadans per passar a ser regidor no 
adscrit a l’Ajuntament de Castell-Platja d’Aro. 

He pres aquesta decisió perquè el partit estava 
prenent un nou rumb i jo ja no em sentia a gust 
amb el mateix i no veia adequat seguir en un partit 
polític amb el que ja no comparteixo ideologia.

Perquè quan em vaig afiliar a Ciutadans era un 
partit de centre i ara mateix s’està desviant massa 
a la dreta i això a mi no m’agrada. Tot i això, agra-
eixo a tots els companys que han estat amb mi a 
l’Agrupació de Ciutadans de Castell-Platja d’Aro i 
S’Agaró durant aquests anys pel recolzament de-
mostrat i l’ajuda rebuda de cadascun d’ells.

Desitjar-vos a totes i tots un bon estiu

SOM Castell-Platja d’Aro i S’Agaró
Un estiu de recuperació 

Ara que arribem a l’estiu, toca avaluar com anirà 
la temporada i preparar-se per treballar de valent. 
Des de SOM apostem per un model d’economia 
municipal basada en el turisme i el valor afegit de 
la marca Empordà com a marca Prèmium i de tu-
risme de qualitat.

Tal com recollíem en el nostre programa electoral, 
veiem necessària la pacificació de l’Av. S’Agaró, 
així com els seus carrers paral·lels. És necessà-
ria la seva adaptació com a carrils bici, vehicles 
de mobilitat personal i serveis. Però això mai 
havia d’haver arribat sense una reforma integral 
del Passeig Marítim amb un pàrquing subterrani 
(com el de Blanes) per poder donar servei a veïns 
i hotels. A més a més, la manca de senyalització 
dels pàrquings alternatius al centre ha fet que la 
circulació sigui totalment caòtica. No tenim cap 
dubte que l’ampliació d’aforament de Platja d’Aro 
farà que aquest estiu vingui més gent que mai al 
municipi i que l’economia d’aquest se’n vegi be-
neficiada.

D’altra banda, seguim preocupats perquè la grua 
del Carrer Arboç segueix sent un perill per als ve-
ïns de la Urbanització Dalmau. No ens cansem 
de repetir constantment que cal la seva retirada. 
Aquesta només és possible si hi ha comunica-
ció entre administracions, ja que, aquest solar 
avui en dia està en mans del govern espanyol, 
a través de la SAREB. Darrerament, a Castell 
d’Aro se segueix eternitzant l’obertura del nou 
Centre Cívic que ja s’hauria d’haver inaugurat 
fa molt de temps. La falta de rigor de la direcció 
d’obres causarà un sobrecost totalment evitable 
si haguessin fet cas a les advertències dels veïns. 
Depurarem responsabilitats perquè aquest incre-
ment no l’acabi pagant el municipi.

Us desitgem a tots, un molt bon estiu! Recordeu 
que per qualsevol suggeriment podeu contactar 
amb nosaltres a través de les xarxes socials o a 
través del nostre correu electrònic.

Esquerra Republicana de Catalunya
Ja som a mig mandat 

En el moment d’escriure aquest text, ens trobem 
immersos en la cinquena onada de la COVID-19 i 
amb la implantació de noves mesures de restric-
ció a l’oci i la restauració, sectors molt tocats per 
les successives mesures implantades. Ara, més 
que mai, cal seguir-les escrupolosament per evi-
tar els contagis.

En el mes de juny, l’Equip de Govern arribava a 
l’equador de mandat després de dos anys força 
complicats gestionant imponderables, però en els 
que també hem fet molta i bona feina. Encarem 
la segona part com hem fet fins avui, treballant 
cohesionats amb els companys de govern i aï-
llats de les estridències. Un treball que ens per-
met afrontar els reptes del dia a dia, que intentem 
respondre amb el millor criteri i voluntat possibles.

La temporada turística se’ns presenta incerta amb 
les mesures COVID-19, però igualment hi hem 
abocat tota la il·lusió per recuperar mica en mica 
l’anhelada normalitat. Hem desplegat campanyes 
a l’exterior per captar públic estranger, i hem pro-
gramat Nits de Jazz, Festes Majors i sardanes; 
autocinema, mercat de productors km 0, canta-
da d’havaneres, castells de focs de Sant Joan, 
Festival Xalaro, visites guiades, tallers interactius, 
fires, activitats de senderisme... El tema estrella 
però, ha estat l’aposta de l’Equip de Govern per 
reduïr el trànsit de vehicles i guanyar espais per a 
vianants a les avingudes S’Agaró i Cavall Bernat, 
amb la instal·lació de mobiliari urbà i pintura, fent 
un pas més en l’amabilització d’aquests espais. 

Com sempre, acabem en clau nacional: el govern 
espanyol va concedir finalment l’indult als nou 
companys i companyes que portaven més de tres 
anys injustament privats de llibertat. No suposen 
però, el final de la repressió, amb 3.000 persones 
encausades i d’altres exiliades. Per aquest motiu, 
en el plenari de juny, es va aprovar una moció per 
reclamar l’aprovació d’una Llei d’Amnistia. Final-
ment, us volem desitjar un bon estiu, amb salut, i 
amb el desig que aquest malson anomenat CO-
VID-19 passi aviat a la història.

www.juntsiendavant.cat maurici.jimenez@platjadaro.com

Junts per Castell-Platja d’Aro i S’Agaró
Tancament de l’Avinguda

Nosaltres vàrem plantejar en campanya electoral 
limitar l’Avinguda en el futur a “un únic sentit cap 
a Sant Antoni amb zones de càrrega i descàrrega 
ampliant voreres i aprofitar la Zona Blava d’esta-
cionament rotatori i els espais necessaris per a 
vehicles adaptats”. 

L’actual equip de govern ha tingut des del primer 
moment la prioritat de convocar un concurs d’ide-
es per a la configuració d’un futur vial de vianants 
amb tancaments intermitents al trànsit rodat.

En la reunió del Consell Local Extraordinari de 16 
de juny de 2021, Joan Giraut en representació del 
Grup Municipal de Junts, va manifestar, segons 
consta en acta, pel que fa a la problemàtica de 
les galeries: 

“Es concentra molta gent a l’Avinguda S’Agaró 
perquè no s’acaben de trobar alternatives”
“Si es treu el trànsit de la gent que passa a prop 
de les façanes, es perd el desig d’entrar a dins de 
les galeries”
“S’ha de tenir en compte la venda d’impuls, si 
desplacem la gent al centre de l’avinguda es perd 
aquesta oportunitat”
“La situació de les galeries millorarà en el moment 
que l’Av. Doctor Fleming es converteixi en zona 
per a vianants”
“La solució/proposta que es planteja és descartar 
el tancament de l’Av. S’Agaró i mantenir la circu-
lació en un sol carril”.

En el passat ple ordinari de 30 de juny, en el punt 
de l’ordre del dia Modificació del crèdit del pres-
supost, vàrem votar en contra de la proposta 
d’incrementar la partida pressupostària d’aplica-
ció del concurs d’idees projecte de pacificació Av. 
S’Agaró i Av. Cavall Bernat en 237.000 euros amb 
un total pressupostari de 375.354 euros que in-
cloïa pel guanyador del concurs del projecte bàsic 
i el projecte executiu de tota l’obra amb un cost 
total estimat de 5 milions d’euros que s’haurien 
de pagar amb contribucions especials del 50%.

Partit dels Socialistes de Catalunya
Dos anys de reptes, dos anys de treball

Arribem a mig mandat després de dos anys molt 
intensos. Dos anys en els que l’Equip de Govern 
que el grup municipal del PSC conformem amb 
ERC i la VAeC, hem configurat un equip de treball 
fort, estable i cohesionat. Hem hagut de prioritzar 
com fer front a la urgència del temporal Glòria i 
l’emergència de la gestió de la COVID-19, i que hem 
treballat amb corresponsabilitat, transparència, 
proximitat i amb respecte a la pluralitat de visions 
per poder assolir resultats col·lectius.

El marc estratègic compartit és, sempre, la millora 
de la vida dels nostres veïns en infraestructures, 
equipaments i serveis; la millora de la perspectiva 
econòmica del nostre empresariat amb mirada 
estratègica, però també en accions directes de 
dinamització i promoció; i generar millors entorns 
urbans per acollir a veïns, visitants i turistes. 

Ens queden grans reptes per assolir: el paper dels 
Fons Europeus en el desenvolupament productiu 
del municipi, el desplegament del Pla Estratègic 
de Turisme i del Pla de Comerç, o la necessària 
evolució en infraestructures, equipaments i 
serveis municipals. Processos de transformació 
que encarem com a reptes de futur: pensant en 
les persones, pensant en el desenvolupament 
econòmic, i pensant en el territori.

Seguim afrontant avui uns moments molt 
exigents, de resposta vers a la ciutadania, 
d’acompanyament al nostre empresariat, de 
conservació i de recuperació del nostre territori i 
del patrimoni natural, de seguir millorant el nostre 
poble per rebre millor als nostres visitants, de 
donar més i millors serveis als nostres veïns. Des 
del grup municipal del PSC, i des de l’Equip de 
Govern, els encarem amb la voluntat de posar 
per davant la nostra vocació de servei públic; som 
conscients però, que queda treball per fer i que hi 
ha espais de millora, però també estem segurs 
que podem afirmar que seguint fent el treball 
col·lectiu encetat en els darrers temps podrem 
assolir plegats reptes de gran importància per a 
Castell d’Aro, Platja d’Aro i S’Agaró.


